

[View this email in your browser](#)



CANADIAN LANGUAGE MUSEUM
MUSÉE CANADIEN DES LANGUES

(Le français suit.)

It's Spring at the Museum!



在加拿大

Chinese Languages in Canada

Join Us on **April 27** from **6 – 9 pm** for the
Opening of '*Chinese Languages in Canada*'.

[Register here](#)

Meet the MMST Team!



Angelique Phanthavong, Liam Richardson, and Kate Squissato are in their graduating year of the Master of Museums Studies program at the University of Toronto. The team worked with Director Elaine Gold and Prof. Wendy Wong to create this exhibit.

Former CLM Interns Hanjia Li, Nico Mijones and Helen Yao all contributed to the content.

Welcome to **Oana Tanase**, Touring Exhibitions Program Coordinator

Oana Tanase is an independent curator and art writer. She has a doctorate in *Art History and Theory* and is a member of AICA - International Association of Art Critics, Canada. She holds a Certificate in *Records and Information Manager* (University of Toronto) and is thrilled to support the Museum's mission of connecting with institutions, community members, and audiences to create meaningful touring programs year-round.



***'Dictionaries and Indigenous Languages'* on CBC!**



This [clip](#) covers this exhibit's showing at the **National Arts Centre** in **Ottawa** and includes interviews with Director Elaine Gold and Board Member Mary Jane Norris.

Check out our [new website!](#)



Over the past six months, we've been working with [Surface Impressions](#) to update our website.

A big THANK YOU to Eshe Mercer-James for her continuing work on improving the site. Thank you to the Ontario Trillium Foundation for their support of this project.

On Display in April



[Canadian English, Eh?](#) to **April 26**

[Chinese Languages in Canada](#) from **April 27**

Support the Canadian Language Museum!



**We need your support to keep offering these
programs and developing new exhibits!**

Become a member through [a one-time or monthly donation](#).

Donate Now

Like us on [Facebook](#) and [Instagram](#) to stay up
to date with upcoming events and exhibits!



C'est le printemps au musée !



Rejoignez-nous le **jeudi 27 avril**, de **18h à 21 h**, pour
l'inauguration de l'exposition : « *Les langues chinoises au Canada* »

[Inscrivez-vous ici](#)

Rencontrez l'équipe étudiante du programme de maîtrise en études muséales !



Angelique Phanthavong, Liam Richardson et Kate Squissato sont en voie de compléter leur maîtrise en études muséales à l'Université de Toronto. L'équipe a travaillé avec la directrice Elaine Gold et la professeure Wendy Wong pour créer cette exposition.

Hanjia Li, Nico Mijones et Helen Yao, qui ont déjà fait un stage au MCL dans le passé, ont aussi contribué au contenu.

Bienvenue à **Oana Tanase**,
coordonnatrice programme d'expositions itinérantes

Oana Tanase est curatrice indépendante et écrivain d'art. Elle est titulaire d'un doctorat en *histoire et théorie de l'art* et est membre de l'Association Internationale des Critiques d'Art (AICA), Canada. Elle est aussi titulaire d'un certificat en *gestion de l'information et des archives* (Université de Toronto). Oana est ravie de soutenir la mission du Musée en établissant des liens avec les institutions, les membres de la communauté et le public afin de créer le programme d'expositions itinérantes significatifs toute l'année.



« *Langues autochtones et dictionnaires* » au à CBC !



Cet [extrait vidéo](#) (en anglais) fait un portrait de cette exposition qui est présentée au **Centre national des Arts** à **Ottawa** et comprend des entrevues avec Elaine Gold, directrice, et Mary Jane Norris, membre du conseil d'administration.

Découvrez notre [nouveau site web](#) !

Ontario Trillium Foundation



Fondation Trillium de l'Ontario

An agency of the Government of Ontario
Un organisme du gouvernement de l'Ontario

Au cours des six derniers mois, nous avons travaillé avec [Surface Impressions](#) pour mettre à jour notre site web.

Un grand MERCI à Eshe Mercer-James pour son travail continu d'amélioration du site. Merci à la Fondation Trillium de l'Ontario pour son soutien à ce projet.

À l'affiche en avril



[Canadian English, Eh?](#) jusqu'au **26 avril**

[Les langues chinoises au Canada](#) à partir du **27 avril**

Soutenez le Musée canadien des langues !



Nous avons besoin de votre soutien pour continuer à offrir une telle programmation et à développer de nouvelles expositions !

Devenez membre grâce à [un don unique ou mensuel](#).

Faites un don

Suivez-nous sur [Facebook](#) et [Instagram](#) afin de rester au courant de nos prochains événements et expositions !



[Faites un don](#) | [Donate now](#)

<https://www.canadahelps.org/dn/18838>

<https://www.canadahelps.org/fr/dn/18838>

The Canadian Language Museum is a registered charity, #82833 7105 RR0001

Copyright © 2023 Canadian Language Museum, All rights reserved.

You are receiving this email as an existing member or supporter of the Canadian Language Museum.

Our mailing address is:

Canadian Language Museum
Glendon Gallery | Glendon College
2275 Bayview Ave
Toronto, ON M4N 3M6
Canada

[Add us to your address book](#)

Want to change how you receive these emails?

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)

Email Marketing Powered by Mailchimp

